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L’Alternativa es compromet,
si arriba al Govern, a vetllar
perquè la depuradora d’A-
nyós funcioni i no tingui im-

pactes negatius. El seu pri-
mer objectiu és que funcioni,
però «no descartem cap so-
lució» –ni tan sols el tras-
llat–, va manifestar el candi-
dat de la territorial de la
Massana, Vicenç Alay. El po-
lític va lamentar que la ins-
tal·lació «mai ha depurat

correctament», i va qualificar
l’obra de «paradigma de la
ineficiència i la falta de res-
pecte del Govern liberal».
L’obra «és la més simbòlica
de la mala gestió econòmi-
ca, tècnica, ambiental i políti-
ca» de l’Executiu sortint, va
afegir Alay, que va explicar la
història del centre. El primer
projecte –ple d’errors– ja va
costar 3 milions d’euros, als
quals se’n va sumar un més
per aplicar-hi algunes modifi-
cacions. Com que seguia
sense funcionar correcta-
ment, es va aprovar una

«ampliació» de la instal·lació,
amb un pressupost de 9 mi-
lions d’euros, però s’han
comès «els mateixos errors»
–i sense informar-ne els
veïns, un fet que Alay va qua-
lificar «d’inacceptable»–, per
la qual cosa, el candidat
territorial xifra el cost final en
un 12 milions d’euros «pel
cap baix». Alay va bromejar
que es podria aprofitar la
construcció per instal·lar-hi
un «museu dels errors», on
s’exposin els projectes fruit
dels «somnis de grandesa»,
com el tren aeri.

El PS vetllarà perquè la
depuradora d’Anyós funcioni
Alay qualifica l’obra de «paradigma de la 
ineficiència i la falta de respecte» dels liberals

E.O.G.

Vicenç Alay i Mariona Gonzàlez, contemplant les obres.
E.O.G.

El candidat de l’Alternativa,
Jaume Bartumeu, desitjaria
l’arribada del tren a Andor -
ra, però la «documentació
fonamentada» de què dispo-
sa mostra que la proposta
de Coalició Reformista (CR)
«és irrealitzable» dins les
properes dues legislatures.
Per a Bartumeu, el triangle
ferroviari la Pobla de Segur-
Puigcerdà-Tarascó proposat

pel candidat reformista, Jo-
an Gabriel, «és una broma
de mal gust». Bartumeu va
criticar el fet que Gabriel fes
aquesta proposta sense co-
neixement i sense parlar
amb les persones que deci-
deixen en aquest àmbit. Ai-
xí, Bartumeu va recordar
que ell va parlar amb el res-
ponsable d’Infraestructures
del Govern espanyol, Víctor
Morlán; amb el president de
la Generalitat, José Montilla,
i el conseller d’Ordenament
Territorial, Joaquim Nadal, i
que no tenen «cap previsió
per als propers 10 anys de
crear noves infraestructu-
res ferroviàries a la zona del
Pirineu». Per la banda fran-
cesa, el líder socialdemò-
crata va comentar que
s’hauria hagut de parlar
amb la SNCF i va lamentar
que, després de la «gran

inauguració» de l’estació de
l’Ospitalet, no es pugui utilit-
zar «perquè està tancada».

El candidat socialdemò-

crata va aprofitar per dir
que, en matèria d’infraes-
tructures s’ha de millorar,
però «cal ser realistes». Ai-

xí, va explicar que, en cas
de governar, la seva forma-
ció analitzarà les obres ad-
judicades pel Govern sortint
i els fons disponibles per
identificar les prioritats, en-
tre les quals, el Partit So-
cialdemòcrata inclou el re-
forç de les carreteres de
connexió amb els estats
veïns i la desviació de la
Massana.

A la reunió pública que
l’Alternativa va celebrar a
Ordino, Bartumeu va reite-
rar que «estem a punt per
governar i construir entre
tots l’Andorra que volem. El
canvi és a les portes». I és
que la sala del Centre Es-
portiu d’Ordino es va fer pe-
tita per a tota la gent que va
assistir al míting, fins i tot hi
va haver una vintena de per-
sones que van escoltar el
discurs dels candidats des
de la porta. 

Bartumeu va aprofitar per
fer arribar el missatge que
«no tots els polítics som
iguals», fent referència als li-
berals. «Des del Partit So-
cialdemòcrata volem retor-
nar-vos a la ciutadania allò
que els liberals us han pres.
S’ha acabat l’egoisme», va
sentenciar.

Bartumeu assegura que la
proposta de triangle
ferroviari és «irrealitzable»

Bartumeu critica que
Gabriel proposi el trian-
gle ferroviari la Pobla
de Segur-Puigcerdà-Ta-
rascó, que veu «irrealit-
zable».

Les infraestructures prioritàries per al
PS són les connexions amb els veïns
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Esteve López conversant amb els assistents a l’acte.
E.O.G.

La sala del Centre Esportiu es va fer
petita per a tota la gent que va assistir a
la reunió pública

Èxit del PS a Ordino

El cap de Govern en fun-
cions, Albert Pintat, diu
que «Andorra serà molt
aviat un paradís econò-
mic». Ho va fer en una
conferència a Madrid. Pin-
tat, es va mostrar optimis-
ta sobre el futur d’Andor-
ra. Amb el títol Andorra de
paraíso fiscal a paraíso eu-
ropeo, Pintat va desglos-
sar dotze motius pels
quals creu que el país pas-
sarà a ser un «paradís
econòmic»: l’estabilitat ins-
titucional; la normalitat po-
lítica; la ubicació, en un
lloc de qualitat de vida
amb poca contaminació;
l’alt nivell de seguretat ciu-
tadana; els 41 anys d’ex-
periència en protecció so-
cial; el capital que
representa els dotze mil
joves estudiants, i la proxi-
mitat amb dues metròpo-
lis com Tolosa i Barcelona,
entre altres.

Pintat diu a Madrid
que «Andorra serà
molt aviat un
paradís econòmic»


